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ACTA NÚM. 128 
 
 

Membres assistents: 
Bertran Tarrés Marta 
Bosch Merino, Assumpció 
Branchadell Gallo, Albert 
Coll Andreu, Margalida 
Farrés Vicén, Jaume 
Feliu Martínez, Laura 
Freixas Alas, Margarita 
Gabarrell Durant, Xavier 
Hernández Sánchez, Jordi 
Iglesias Fonseca, Antonio 
Llonch Obiols, Pol 
Martin Ibáñez, Maite 
Miralles Guasch, Carme 
Montesinos Andrade, Juan 
Palma Rosanes, Alba 
Parella Rubio, Sònia 
Ramos Morilla, Xavier 
Tintoré Balasch, Jaume 
Vendrell Roca, Josep 
Vilanova Vila-Abadal, Francesc 
 

A Bellaterra, a les 9h del dia 18 de febrer de 
2021, obre la sessió i la presideix el vicerector 
d’Economia, Xavier Ramos Morilla i assisteixen 
virtualment els membres de la Comissió 
d’Economia i d’Organització assenyalats al 
marge. 

 
No hi assisteixen Daniel Olivella Galindo, Joan Vicent Oré Catalá ni Aida Pinazo Gutiérrez.  Ha 
excusat la seva assistència Trinidad Expósito Rico. 
  
Hi assisteix, amb veu i sense vot, Mireia Cendrós Carreras, vicegerent d’Economia.  
 
Hi actua, com a secretària, Inmaculada Navarrete Marcos, lletrada del Gabinet Jurídic. 
 
 
Ordre del dia  
 

1. Aprovació de les actes de les darreres sessions. 
2. Informe del vicerector d’Economia. 
3. Criteris bàsics per a l’elaboració del pressupost de la UAB 2021. 
4. Aprovació de la distribució de pressupost destinat a finançar la depesa per l’exercici de 

càrrecs acadèmics de direcció i de gestió. 
5. Aplicació de la instrucció de romanents de crèdit de l’exercici 2020 al pressupost de la UAB 

2021. 
6. Aprovació de les modificacions de crèdit a 31 de gener 2021. 
7. Aprovació de les despeses pluriennals per a la contractació de: 

1. Prorroga de la prestació dels serveis d’assistència sanitària de la UAB 
8. Assumptes de tràmit. 

1. Esmena de l’Aprovació de les despeses pluriennals per a la contractació se Servei 
de monitoratge pel Servei de l’Activitat Física de la UAB. 

9. Torn obert de paraules. 
 

  
Desenvolupament de la sessió 
 
 
Atesa la situació d’emergència sanitària causada per la COVID-19 la sessió d’aquesta comissió s’ha 
desenvolupat per videoconferència d’acord amb el que disposa la Instrucció 5/2020, sobre 
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l’organització de reunions urgents a distància dels òrgans de govern col·legiats generals davant 
l’emergència sanitària decretada a causa del Covid-19 dictada pel secretari General en data 24 de 
març de 2020 i la Instrucció 9/2020, que modifica la Instrucció 5/2020, sobre l’organització de 
reunions urgents a distància dels òrgans de govern col·legiats generals davant l’emergència 
sanitària decretada a causa del Covid-19 dictada en data 27 d’abril de 2020. 
 
D’altra banda també s’ha tingut en compte el que regula l’article 6 del Decret llei 8/2020, de 24 de 
març de modificació parcial del Decret llei 7/2020, de 17 de març, de mesures urgents en matèria 
de contractació pública, de salut i gestió de residus sanitaris, de transparència, de transport públic i 
en matèria tributària i econòmica, i d'adopció d'altres mesures complementàries, mitjançant el qual 
es disposa que les universitats públiques podran celebrar per videoconferència o per qualsevol altre 
suport digital les sessions dels òrgans de govern i que tindran plena validesa jurídica sempre que 
s'asseguri la identitat dels membres o persones que els supleixin, la interactivitat i intercomunicació 
entre ells en temps real, i la disponibilitat dels mitjans durant la sessió, encara que en els seus 
estatuts no estigui prevista aquesta forma de reunió.  
 
Així mateix l’apartat 2 de l’esmentat article estableix que també podran adoptar-se els acords 
mitjançant votació per escrit i sense sessió presencial encara que els estatuts no ho regulin com a 
tal sempre i quan es garanteixi la deliberació prèvia i la votació dels assistents a través dels mitjans 
telemàtics adients. 
 
 
1. Aprovació de les actes de les darreres sessions. 
 
Els membres de la Comissió aproven per assentiment l’acta corresponen a la sessió del 22 de gener 
de 2021. 
 
 
2. Informe del vicerector d’Economia. 
 
El president comença la sessió donant la benvinguda a totes les persones assistents i tot seguit 
comenta que informarà sobre dos temes: el tancament del pressupost 2020 i la regularització de les 
nòmines retroactives que es va fer durant l’exercici 2020 com a  conseqüència de la implementació 
de la normativa de la UAB de càrrecs acadèmics de direcció i de gestió. 
 
Pel que fa al pressupost de l’exercici 2020, tal i com ja va informar a la darrera sessió es preveu 
tancar en equilibri. Explica que els fons COVID, rebuts de la Generalitat de Catalunya per 
compensar les despeses addicionals i menors ingressos, com a conseqüència de la pandèmia, no 
solucionen el problema de finançament desequilibrat i estructural de la UAB, però serviran per no 
tancar l’exercici amb dèficit. 
 
En relació al segon tema, informa que les  nòmines es regularitzaran durant el mes de març i que  
les compensacions es faran amb efectes de l’IRPF corresponents a l’exercici de 2021. El portal 
d’intranet de la UAB informarà de tot això així com s’enviarà un correu personalitzat a les persones 
afectades. També es remetrà informació  als degans i deganes i directors i directores de les 
persones afectades així com de les quanties. 
 
 
 
3. Criteris bàsics per a l’elaboració del pressupost de la UAB 2021. 
 
El vicerector comença la intervenció tot dient que l’elaboració del pressupost ha de tenir en compte 
el context d’incertesa derivat de la COVID-19 i la manca de pressupost nou de la Generalitat de 
Catalunya per a l’exercici 2021; però el principal escull és el deficient finançament estructural que 
pateix la UAB. 
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Tot seguit, comenta el document que s’ha lliurat a les persones assistents en relació als ingressos  
previstos i les despeses estimades. 
 
Finalitza la intervenció dient que s’està treballant per elaborar un pressupost que sigui equilibrat i 
ajudi a mantenir l’estàndard d’excel·lència de la nostra Universitat.   
 
A continuació s’obre un torn de paraules en el qual les persones assistents plantegen les qüestions 
següents: 
 

- Es pegunta sobre el finançament dels anomenats “màsters amb preu incrementat”, malgrat 
que no és la denominació correcta; es sol·licita que en l’elaboració del pressupost es tingui 
en compte la seva situació particular i es cerquin els recursos necessaris. 

- Es sol·licita que al pressupost es tingui en compte la demanda d’estabilització del PDI, 
especialment del professorat associat. 

 
El president respon dient que comparteix la preocupació pel que fa a la situació de finançament dels 
esmentats màsters i que és un problema que cal solucionar. El primer any, la UAB ha assumit la 
reducció del 30% del preu del crèdit. Comenta que cal analitzar quin era el destí que es donava a 
aquests ingressos, el 30% que ara s’ha reduït, i que cal buscar formes de finançament addicionals 
com per exemple a través d’empreses externes.  
  
Pel que fa a la segona qüestió, diu que pren nota i ho traslladarà al vicerector competent. 
 
El gerent diu que el cost de Capítol I inclou tant  la transformació de places com el cost que suposarà 
el canvi generacional tant a PAS com a PDI, la qual cosa permetrà tenir major estabilitat laboral; 
així mateix comenta que s’ha sol·licitat a al Generalitat que permeti incrementar un 10% addicional 
de cost de la massa salarial per finançar la situació descrita. Per últim, recorda que la Generalitat 
no finança el cost de Capítol I, els costos addicionals els ha d’assumir el pressupost de la UAB. 
Acaba dient que a tot l’equip de govern hi ha una voluntat perquè l’ocupació a la UAB sigui estable. 
 
A continuació s’obre segon torn de paraules  en el qual es plantegen les qüestions següents: 
 
- Es reitera la preocupació sobre el finançament dels anomenats màsters amb preu incrementat;  

així mateix es sol·licita aclariment sobre la cerca de noves fonts de finançament. 
- Es comenta que la denominació de “màster amb preu incrementat” és errònia, ja que el preu per 

crèdit dels mateixos s’ajustava al decret de preus aprovat per la Generalitat; el problema és que 
la resta de màster tenien un preu reduït atès que la Universitat assumia un 30% del cost del 
crèdit. Es diu que cal aprendre dels errors comesos en les decisions que es van prendre, ja que 
si no s’hagués reduït el preu en la  resta d’estudis de màster ara no existiria aquest problema, 
així mateix també es sol·licita que no es limiti la col.laboració de professorat extern en aquests 
estudis de màster. 

- Es sol·licita que l’equip de govern es comprometi a resoldre aquest problema i que reclami a la 
Generalitat més recursos per finançar els estudis de màster perquè sigui possible una docència 
de major qualitat i per poder atraure els millors estudiants. 

 
El president respon dient que la solució a la problemàtica del finançament dels màster no és fàcil, 
per això creu que no serà  possible prendre mesures fins al curs 2022/2023. Reconeix que el model 
de fiançament dels estudis de màster és antic, cal decidir quina part del pressupost es vol destinar 
a finançar-lo; però cal ser realista perquè els recursos són limitats. Continua dient que les 
universitats varen aprovar que el preu del crèdit fos de la part baixa de la forquilla i tothom ho va 
acceptar, no es va demanar incrementar el preu dels crèdits i anivellar-los al de les universitats i 
centres privats. Diu que creu que la mesura de reduir el preu dels crèdits per part de la Generalitat 
ha estat regressiva.  
 
Per acabar la intervenció, diu que la UAB ha d’impartir els estudis de màster pels quals en té 
expertesa, creu que mantenir un percentatge superior al 25% de professorat extern és massa elevat  
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i finalitza comentant que no es pot comprometre a dotar molt més recursos, el que busca és la 
complicitat de tothom per trobar-ne una sortida. 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden per assentiment: 
 
PRIMER. Informar favorablement de la proposta dels “Criteris bàsics per a l’elaboració del 
Pressupost de la UAB 2021”, que s’annexa. 
 
SEGON. Elevar aquest acord al Consell de Govern perquè exerceixi les seves competències  
 
TERCER. Comunicar els presents acords al gerent i a  la vicegerent d'Economia  per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
4. Aprovació de la distribució de pressupost destinat a finançar la depesa per l’exercici de càrrecs 

acadèmics de direcció i de gestió. 
 
El president comenta els aspectes principals del document lliurat a les persones assistents. Explica 
que s’ha augmentat  la dotació pressupostària degut a que la part fixa del model s’ha incrementat i 
no s’ha estimat adient reduir proporcionalment  l’assignació a la part variable. 
 
Reconeix que hi ha descontent pel que fa a l’aplicació de la normativa i que  cal reflexionar sobre si 
s’ha de canviar el sistema de finançament d’aquesta partida.  
 
Pel que fa al tema concret de l’assignació de punts/any per mèrits de gestió, recorda que  la UAB 
no té control sobre els mateixos ja que venen aprovats per la Generalitat, només es pot decidir sobre 
la part variable del model i no sobre  la fixa. Continua dient que s’està treballant per implementar el 
model i  creu que a finals de l’exercici 2021 ja es disposarà de tota la informació necessària perquè 
es pugui elaborar l’estructura de càrrecs per a l’exercici 2022, així com establir el  sistema perquè 
sigui més flexible la seva modificació al llarg de l’any. 
 
També informa que s’està analitzar la possibilitat de traslladar els punts per mèrits de gestió entre 
els diferents càrrecs i acaba la intervenció explicant que s’ha creat una eina informàtica perquè 
resulti més fàcil introduir l’estructura de càrrecs. Per últim, comenta que hi ha hagut un petit canvi 
en el document que s’ha lliurat i explica com afecta al document final. 
 
Tot seguit s’obre un torn de paraules, en el qual les persones assistents plantegen les qüestions 
següents: 
 

- S’agraeix que l’equip hagi creat un aplicatiu que faciliti informar les estructures de càrrecs, 
no obstant això es reclama una reunió amb els centres per tal d’analitzar la situació i proposar 
els canvis que cal efectuar. 

- Es sol·licita una moratòria en l’aplicació del model per a l’exercici 2021. 
- Es demana dur a terme una reflexió sobre l’estructura dels càrrecs i la seva mobilitat, cal 

tenir un model que sigui estable. 
- Es sol·licita que el model de càrrecs prevegi la assignació de punts per mèrits de gestió de 

manera anticipada a la creació d’un títol, ja que cal tenir en compte tot l’esforç que es fa per 
dur a terme la seva creació i implementació. 

 
El president agraeix les intervencions  i respon dient que cal aclarir que es vol dir amb moratòria del 
model ja que implica retirar el punt de l’ordre del dia  i deixar l’aprovació per a la comissió del mes 
de març. 
 
Diu que està d’acord que cal negociar amb la Generalitat la qüestió de la bossa de punts per mèrits 
de gestió, però és un tema menor en comparació amb el problema principal que tenim com és el del 
finançament del Capítol I; el qual recorda que és molt deficitari des del 2016 i és una situació que 
s’està perpetuant en el temps i està  perjudicant molt a aquest Universitat. 
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Pel que fa a la creació d’una comissió per analitzar la reforma del model,  demana disculpes perquè 
no ha tingut temps per fer-ho de manera tant ràpida. Diu que està disposat a mantenir les reunions 
que siguin necessàries per tractar aquest tema, malgrat que la seva primera idea era  fer-ho més 
endavant, però davant la insistència iniciarà el procés al més aviat possible. 
 
Continua la seva intervenció dient que la UAB destina l’11,6% de les despeses que no són de Capítol 
I per finançar els càrrecs de direcció i de gestió; és conscient que moltes persones no volen exercí 
càrrecs de direcció i de gestió, però també cal tenir en compte que una part de la retribució del PDI 
inclou dur a terme tasques de gestió. 
 
A continuació s’obre un segon torn de paraules en el qual es plantegen les qüestions següents: 
 

- Es planteja que cal reclamar a la DGU que quan aprovi un nou pla d’estudis ja incorpori de 
manera automàtica els punts per mèrits de gestió.  

- Es recorda que  durant els procés d’aprovació del model es va manifestar que era inestable, 
per això cal reformar-lo. 

- Es demana que es reconegui d’alguna manera totes les tasques de gestió que es duen a 
terme per part del professorat encara que no consti expressament en un nomenament. 

 
El president respon que hi ha moltes tasques que es duen a terme i que no tenen un reconeixement 
explícit i en canvi són molt necessàries pel creixement personal i professional del PDI. Creu que cal 
contextualitzar les peticions que s’han fet en aquesta comissió, diu que hi ha moltes feines que no 
estan reconegudes, demana obrir una mica la perspectiva pel que fa a la remuneració dels càrrecs, 
cal creure en el model per poder traslladar-lo al PDI. 
 
Per acabar, explica les conseqüències del que suposa retirar el punt de l’ordre del dia i que pot crear 
distorsions en la seva aplicació.  
 
Finalitzat el debat,  el president acorda retirar el punt de l’ordre del dia. 
 
 
 
5. Aplicació de la instrucció de romanents de crèdit de l’exercici 2020 al pressupost de la UAB 

2021. 
 
El president comenta el document i diu que per aplicar la instrucció de romanents s’han seguit les 
instruccions dictades per la Sindicatura de Comptes, així mateix explica que s’ha intentat minimitzat 
l’efecte de la pandèmia. 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden per assentiment: 
 
PRIMER. Aprovar l’Informe sobre l’aplicació de la Instrucció de romanents  de crèdit de 
l’exercici 2020 al pressupost de la UAB de 2021, que s’annexa. 
 
SEGON. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l'Equip de Govern i la 
Gerència l'execució i el seguiment d'aquests acords. 
 
TERCER. Comunicar els presents acords a la vicegerent d'Economia, per tal que porti a terme 
les mesures necessàries per a fer-los efectiu. 
 
 
 
6. Aprovació de les modificacions de crèdit a 31 de gener 2021. 
 
El president dona la paraula a la vicegerent d’Economia, Mireia Cendrós, perquè presenti les 
modificacions de crèdit en data 31 de gener de 2021, que consisteixen en transferències de 
pressupost entre diversos capítols d’operacions corrents. 
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Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden per assentiment: 
 
PRIMER. Aprovar les modificacions de crèdit en data 31 gener de 2021, segons document 
que s’annexa. 
 
SEGON. Encarregar al gerent i a la vicegerent d’Economia l'execució i el seguiment d’aquests 
acords. 
 
 
 
7. Aprovació  de les despeses pluriennals per a la contractació de: Prorroga de la prestació dels 

serveis d’assistència sanitària de la UAB 
 
El gerent explica el contingut del document lliurat als assistents. 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden per assentiment: 
 
PRIMER. Aprovar la proposta de despeses pluriennals corresponent a la pròrroga de la 
contractació núm. 67/2015 de serveis d’assistència sanitària d’atenció primària, odontologia, 
psicologia, psiquiatria, ginecologia i de recepció central en el servei assistencial de salut de 
la UNIVERSITAT AUTÒNOMA DE BARCELONA, que s’annexa. 
 
SEGON.  Elevar aquest acord al Consell Social per tal que exerceixi les seves competències. 
 
TERCER. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’equip de govern i la 
Gerència l'execució i el seguiment d’aquests acords. 
 
 
 
8. Assumptes de tràmit: Esmena de l’Aprovació de les despeses pluriennals per a la contractació 

se Servei de monitoratge pel Servei de l’Activitat Física de la UAB. 
 
El gerent explica el contingut del document lliurat als assistents consistent en l’esmena de l’acord 
pres a la sessió de la comissió d’Economia i Organització de data 22 de gener de 2021. 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden per assentiment: 
 
PRIMER. Esmenar l’Acord pres per la comissió d’Economia i d’Organització de data 22 de 
gener de 2021 el qual quedarà redactat en el sentit següent: 
 

PRIMER. Aprovar la proposta de despeses pluriennals corresponent a  la contractació 
núm. Consu-9/2020 de de serveis de monitoratge pel Servei de l’Activitat Física de la 
UNIVERSITAT AUTÒNOMA DE BARCELONA, que s’annexa. 
 
SEGON.  Elevar aquest acord al Consell Social per tal que exerceixi les seves 
competències. 
 
TERCER. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’equip de govern 
i la Gerència l'execució i el seguiment d’aquests acords.” 

 
SEGON.  Elevar aquest acord al Consell Social per tal que exerceixi les seves competències. 
 
TERCER. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’equip de govern i la 
Gerència l'execució i el seguiment d’aquests acords 
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9. Torn obert de paraules. 
 
El degà Albert Branchadell agraeix el debat d’avui relatiu a la normativa de càrrecs acadèmics de 
direcció i de gestió. Així mateix, pregunta sobre l’estat de la renovació de les infraestructures de la 
xarxa informàtica de la  UAB. 
 
El degà Jaume Farrés agraeix que el president hagi decidit retirar el punt 4 de l’ordre del dia, així 
mateix planteja la problemàtica del servei de restauració de l’Edifici C del campus ja que  està previst 
un increment de la presencialitat del professorat i de l’alumnat i aquest edifici no disposa de 
restaurant, sol·licita que com a mínim s’obri un servei de cafeteria. 
 
El vicerector d’Organització, Josep Vendrell, respon que hi ha hagut problemes tècnics que han 
endarrerit la instal·lació de la xarxa de comunicació, però creu que cap al novembre estarà resolt el 
problema. 
 
El Comissionat per a les TIC, Jordi Hernández, diu que s’està canviant el model d’accés a internet i 
s’està renegociant amb l’empresa proveïdora de serveis, s’espera que durant el mes de març estigui 
solucionat, la qual cosa suposarà un canvi radical perquè es duplicarà el cabdal de la banda. 
 
El gerent, Jaume Tintoré, pren la paraula per explicar la situació de la restauració al campus. Diu 
que cal repensar tot el sistema perquè ja abans de la pandèmia els resultats no eren positius; el 
problema de l’edifici C és doble perquè a més a més no hi ha cap adjudicatari a la licitació, per això 
es necessari analitzar totes les opcions possibles. 
 
 
El dia 21 de gener a les 12:30 h el president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc 
aquesta acta. 
 
 
 
 
La secretària         Vist i plau   

El president 


